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§ 10 

Överenskommelse om Hemsjukvården i Halland 2021 - 
2028, KS 2020/556 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen tillstyrka kommunfullmäktige 
besluta 

1. Godkänna Överenskommelse om hemsjukvården i Hallands 2021-2028 i 
enlighet med föreliggande förslag. Överenskommelsen träder i kraft 
2021-04-01. 

2. Överenskommelse om hemsjukvården i Halland 2021-2028 ersätter 
därmed tidigare överenskommelser om hemsjukvård. 

Beskrivning av ärendet 
Det föreligger förslag för kommunfullmäktige att godkänna 
överenskommelse om hemsjukvården i Halland för perioden 2021-2028.  

Hemsjukvård i Halland avser hälso- och sjukvård på primärvårdsnivå som 
utförs i patientens bostad och där ansvaret för de medicinska åtgärderna är 
sammanhängande över tid.. Ansvarsfördelningen följer den så kallade 
tröskelprincipen, vilken är en gränsdragning mellan kommunal och regional 
hälso- och sjukvård, innebärande att kommunen ansvarar för att 
tillhandahålla hemsjukvård för alla som inte kan ta sig till vårdcentralen och 
har skrivits in i hemsjukvården. 

Hemsjukvården i Halland har hittills varit reglerat i två olika 
överenskommelser; ett avtal som reglerar ekonomiska åtaganden mellan 
region och kommuner och en överenskommelse som reglerar själva 
verksamheten. Dessa två avtal har haft olika löptider vilket upplevdes av 
samtliga parter som olyckligt och som regelbundet ledde till nya, 
tidskrävande omförhandlingar. Ett nytt, reviderat avtal har nu tagits fram av 
en gemensam arbetsgrupp bestående av representanter från Region Halland 
och kommunerna och som sammanknyter både ekonomisk 
överenskommelse och principer för samarbetet i ett dokument med en löptid 
som sträcker sig över åtta år. 

Motivering av beslut 
I jämförelse med tidigare dokument är denna överenskommelse medvetet 
kortfattad. Syftet med överenskommelsen är att fokusera på individens 
behov framför gränser mellan huvudmännens ansvarsområden. 
Gränsdragning ner på detaljnivå i alla situationer skapar organisatoriska 
mellanrum som kan leda till att patienten inte får sina behov av hälso- och 
sjukvård tillgodosedda. Överenskommelsen ska stärka och främja 
samverkan och samarbete mellan parternas vårdgivare så att resultatet bidrar 
till ett tryggt och självständigt liv för individen. En förtroendefull och öppen 
dialog mellan kommunerna och regionen är en förutsättning för att 
tillsammans möta framtidens gemensamma utmaningar. 
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I överenskommelsen regleras kommunernas uppdrag att tillhandahålla 
hemsjukvård för länets invånare och reglerar finanseringen av den del av 
hemsjukvården i Halland som regionen överlämnar till kommunerna. 
Överenskommelsen föreslås gälla från och med 2021-04-01 till och med 
2028-12-31. Denna överenskommelse gäller under förutsättning att den 
godkänns av regionfullmäktige och samtliga kommunfullmäktige i de 
halländska kommunerna genom beslut som får laga kraft.  
Ekonomi 
Region Halland ersätter kommunerna i Halland för det övertagna 
hemsjukvårdsuppdraget med ersättningsbeloppet 140 mnkr utifrån år 2019 
som bas. Ersättningsbeloppet per kommun justeras årligen från och med år 
2019 som bas genom uppräkning med Omsorgsprisindex (OPI) samt 
justering med demografisk effekt per kommun. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-01-27  
Socialnämnden 2021-01-26, § 10  
Region Halland – Missiv – Hemsjukvårdvården i Halland 2021-2028 
Region Halland, tjänsteskrivelse – Hemsjukvården i Halland  
Region Halland, Överenskommelse om hemsjukvården i Halland 2021-2028 
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§ 11 

Medborgarförslag - Förenkling av VIVAB:s regler för 
småföretagare på landsbygden, KS 2020/310 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen tillstyrka kommunfullmäktige 
besluta 

1. Avslå medborgarförslaget eftersom det inte är möjligt att genomföra 
sådana förändringar som föreslås då det enligt likställighetsprincipen 
inte får tas särskilda hänsyn till enskilda näringsidkares behov utifrån 
gällande VA-taxa. 

Beskrivning av ärendet 
Joakim Brodendal har 2020-06-11 inkommit med ett medborgarförslag där 
han belyser ett upplevt problem om att Vatten och Miljö i Väst AB:s 
(VIVAB) taxor är baserade på byggnadens storlek, vilket slår mot företagare 
på landsbygden med stora ekonomibyggnader. Därför föreslår 
förslagsställaren i sitt medborgarförslag att det ska finnas möjlighet att söka 
och betala för den del av en ekonomibyggnad som används med öppna 
dörrar och fönster mot övrig byggnad. Övrig lokal som inte är med i 
ursprunglig anmälan blir avgiftsfri och verksamheten kan växa in i större 
lokaler utan ytterligare kontakt med VIVAB. Endast om verksamheten 
växer med lokal som behöver vatten och avlopp (VA) görs komplettering 
till VIVAB med höjd taxa. 

VIVAB har beretts möjlighet att yttra sig inför kommunfullmäktiges 
handläggning av ärendet. VIVAB förmedlar bland annat att för att 
upprätthålla en rättvisa och likabehandlingsprincip inom kommunen och 
dess VA-brukare krävs ett samlat enhetligt regelverk som emellertid inte 
kan beakta enskilda näringsidkares behov. En ändring VIVAB genomfört är 
att i taxa för 2021 finns ändring av anläggningsavgifter som medför en stor 
reducering av stora ekonomibyggnader som inte anses ha full nytta av VA. 
Det är en fördel för småföretagare.  

Motivering av beslut 
Kommunstyrelseförvaltningen förstår förslagsställarens 
problembeskrivning. I gällande VA-taxa finns förändringar mot föregående 
taxor genom ekonomiska lättnader av anläggningsavgift för stora lokaler 
med låg nytta av vattentjänster, vilket kan gynna bland andra näringsidkare 
på landsbygden med stora ekonomibyggnader. Det är dock inte 
genomförbart att verkställa förslagsställarens förslag, eftersom det skulle 
strida mot likställighetsprincipen då enskilda näringsidkare skulle undantas 
VA-taxan. Taxan ska gälla på ett rättvist sätt för samtliga invånare. Mot den 
bakgrunden föreslår kommunstyrelseförvaltningen att medborgarförslaget 
avslås. 
Ekonomi 
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi. 
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Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-01-15  
Medborgarförslag – Förenkling av VIVAB:s regler för småföretagare på 
landsbygden, 2020-06-11  
VIVAB, Yttrande, 2020-11-06 
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§ 12 

Antagande av organisation och arbetsformer för 
kommunala funktionsrättsrådet, KS 2019/351 

Beslut 
Arbetsutskottet beslutar 
1. Komplettera beslutsunderlaget med en ekonomisk beskrivning av 

föreslagna förändringar. 

Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 

1. Tydliggöra i arbetsordningen att arvode ska utgå till samtliga ledamöter 
i kommunala funktionsrättsrådet. 

2. Därefter fastställa arbetsordning för kommunala funktionsrättsrådet att 
gälla från och med 2021-03-01. 

3. Därmed föreslå socialnämnden upphäva gällande arbetsordning för 
kommunala funktionsrättsrådet från samma datum. 

Beskrivning av ärendet 
Kommunfullmäktige beslutade 2018-03-27 att uppdra åt socialnämnden att 
se över kommunala handikapprådets arbetsordning med särskilt fokus på att 
förbättra rådets arbetskraft. Kommunfullmäktige beslutade också att 
kommunala handikapprådet från och med 2019-01-01 heter kommunala 
funktionsrättsrådet.  

Det föreligger nu förslag till ny arbetsordning för kommunala 
funktionsrättsrådet. Förslaget, som är framtaget av socialnämnden, sändes ut 
på remiss av kommunstyrelsen 2020-01-14 till samtliga nämnden och 
kommunala funktionsrättsrådets referensgrupp för synpunkter. Det har ej 
inkommit synpunkter på förslaget, med undantag från kommunala 
funktionsrättsrådets referensgrupp. 

Kommunala funktionsrättsrådets referensgrupp anför i korthet att samtliga 
som har en plats i kommunala funktionsrättsrådet ska ha rätt till samma 
ersättning, det vill säga samma arvodering. Kommunstyrelseförvaltningen 
konstaterar att det råder krav på besparingar och effektiviseringar i hela 
kommunkoncernen, varför en utökning av nuvarande arvoden inte anses 
lämpligt för representanter utanför kommunorganisationen. 

Motivering av beslut 
Förslaget till ny arbetsordning för kommunala funktionsrättsrådet innebär en 
ökad samstämmighet med kommunala pensionärsrådets arbetsformer samt 
ökad tydlighet kring ledamöternas uppgifter. I förslaget till ny arbetsordning 
tydliggörs även rådets syfte, sammansättning, arbetsuppgifter, arbetsformer, 
ordning för kallelser och protokoll, ersättning, utbildning och ändring av 
arbetsordning.  
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Förslaget innebär vidare att ansvar och administration av rådet flyttas från 
socialnämnden till kommunstyrelsen. Resursåtgången för administration av 
både kommunala funktionsrättsrådet och kommunala pensionärsrådet 
beräknas motsvara ungefär 5 % av en heltidstjänst. 
Ekonomi 
Förslaget påverkar kommunens ekonomi eftersom det föreslås att ingen 
ekonomisk ersättning ska utgå gällande mötesarvode och reseersättning till 
representanter från funktionsrättsorganisationerna i rådet.  
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2020-09-24 
Kommunstyrelseförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2019-12-04 
Förslag till arbetsordning, 2019-12-04 
Organisation och arbetsformer för kommunala handikapprådet, 2014-08-27 
Miljö- och hälsoskyddsnämnden 2020-02-12, § 12 
Socialnämnden 2020-03-17, § 47 
Barn- och utbildningsnämnden 2020-03-26, § 45 
Bygglovsnämnden 2020-03-26, § 108 
Servicenämnden 2020-04-23, § 48 
Kultur-, fritids- och tekniknämnden 2020-04-27, § 62 
Kommunala funktionsrättsrådets referensgrupp 2020-09-09 

 
Yrkande 
Per Svensson (S) yrkar att det i arbetsordningen tydliggörs att arvode utgår 
till samtliga ledamöter i kommunala funktionsrättsrådet. 
 
Göran Janko (M) yrkar att beslutsunderlaget ska kompletteras med en 
ekonomisk beskrivning av föreslagna förändringar, till kommunstyrelsens 
behandling av ärendet. 
 
Propositionsordning 
Ordföranden ställer först proposition på kommunstyrelseförvaltningens 
förslag mot Per Svenssons (S) ändringsyrkande och finner att arbetsutskottet 
beslutar i enlighet med Per Svenssons (S) yrkande.  
 
Därefter ställer ordföranden proposition på Göran Jankos (M) 
tilläggsyrkande mot avslag och finner att arbetsutskottet beslutar i enlighet 
med Göran Jankos (M) yrkande. 
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§ 13 

Antagande av organisation och arbetsformer för 
kommunala pensionärsrådet, KS 2019/524 

Beslut 
Arbetsutskottet beslutar 
1. Komplettera beslutsunderlaget med en ekonomisk beskrivning av 

föreslagna förändringar. 

Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 

1. Tillföra i arbetsordningen att en ledamot samt en ersättare ska utses till 
kommunala pensionärsrådet från kultur-, fritids- och tekniknämnden. 

2. Tydliggöra i arbetsordningen att arvode ska utgå till samtliga ledamöter 
i kommunala pensionärsrådet. 

3. Därefter fastställa arbetsordning för kommunala pensionärsrådet att 
gälla från och med 2021-03-01. 

4. Därmed föreslå socialnämnden upphäva gällande arbetsordning för 
kommunala pensionärsrådet från samma datum. 

Beskrivning av ärendet 
Socialnämnden har genomfört en översyn av de samrådsorgan som 
socialnämnden ansvarar för, till vilket kommunala pensionärsrådet tillhör. 
Det föreligger nu förslag till ny arbetsordning för kommunala 
pensionärsrådet.  

Förslaget sändes ut på remiss av kommunstyrelsen  
2020-01-14 till samtliga nämnder och pensionärsorganisationernas 
representanter i rådet för synpunkter. Det har ej inkommit synpunkter på 
förslaget, med undantag för Region Hallands Lokal nämnd Falkenberg och 
pensionärsföreningarna i Falkenbergs kommun.  

Lokal nämnd anför i korthet bland annat att pensionärsorganisationernas 
representanters arbetsuppgifter kan komma att bli mer betungande då 
synpunkter och frågor ska lämnas in skriftligen innan sammanträdet. 
Kommunstyrelseförvaltningen anser att för att samverkan ska ske på bästa 
sätt krävs att det läggs ner arbete och tid. Att avisera frågor innan 
sammanträdena ökar chanserna till en effektivare administration och bättre 
återkoppling och beslut. 

Vidare anser Lokal nämnd att den föreslagna förändringen avseende vilka 
av rådets representanter som får arvodering eller ej riskerar att påverka 
pensionärsorganisationernas förutsättningar att på ett likvärdigt och 
kvalitativt sätt delta i rådets sammankomster. Kommunstyrelseförvaltningen 
anser att de föreslagna bestämmelserna inte leder någon större förändring då 
det endast är vice ordföranden som erhåller mötesarvode med nu gällande 
bestämmelser. Vidare konstaterar kommunstyrelseförvaltningen att det råder 
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krav på besparingar och effektiviseringar i hela kommunkoncernen, varför 
en utökning av nuvarande arvoden inte anses lämpligt för representanter 
utanför kommunorganisationen.  

Pensionärsföreningarna i Falkenbergs kommun, anför i korthet att rådet bör 
fortsätta sammanträda sex gånger årligen. Kommunstyrelseförvaltningen 
anser att föreslagen arbetsordning och ordningen för kallelser och protokoll 
bör höja kvaliteten på sammanträdena. Fyra ordinarie sammanträden, istället 
för sex, bör vara tillräckligt samt innebär en likställighet i mötesfrekvens 
gentemot kommunala funktionsrättsrådet. Extra sammanträden kan 
genomföras vid behov. 

Vidare anser pensionärsföreningarna att kallelserna ska innehålla den fakta 
som behövs inför mötet. Kommunstyrelseförvaltningen delar 
pensionärsföreningarnas uppfattning om att relevant underlag inför mötet 
ska delges deltagarna, men det är dock svårt att specificera nivån på 
underlaget i arbetsordningen. Rådets presidium ska förbereda 
sammanträdena, och i det forumet bör då avgöras vilka handlingar som ska 
skickas ut inför sammanträdena. 

Avslutningsvis anför pensionärsorganisationerna att ledamöterna som deltar 
i sammanträdet ska ha arvodering motsvarande tjänstgörande 
förtroendevalda samt att reseersättning ska utgår. 
Kommunstyrelseförvaltningen anser att de föreslagna bestämmelserna inte 
leder till någon större förändring då det endast är vice ordföranden som 
erhåller mötesarvode med nu gällande bestämmelser. Vidare konstaterar 
kommunstyrelseförvaltningen att det råder krav på besparingar och 
effektiviseringar i hela kommunkoncernen, varför en utökning av nuvarande 
arvoden inte anses lämpligt för representanter utanför 
kommunorganisationen. 

Motivering av beslut 
Förslaget till ny arbetsordning för kommunala pensionärsrådet innebär en 
ökad samstämmighet med kommunala funktionsrättsrådets arbetsformer 
samt ökad tydlighet kring ledamöternas uppgifter.  
Ekonomi 
Förslaget påverkar kommunens ekonomi eftersom det föreslås att ingen 
ekonomisk ersättning ska utgå gällande mötesarvode och reseersättning till 
representanter från pensionärsorganisationerna i rådet. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2020-09-23 
Kommunstyrelseförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2019-12-04 
Förslag till arbetsordning, 2019-12-04 
Organisation och arbetsformer för kommunala pensionärsrådet, 2014-08-27 
Kommunstyrelsen 2020-01-14, § 21 
Miljö- och hälsoskyddsnämnden 2020-02-12, § 13 
Socialnämnden 2020-03-17, § 48 
Servicenämnden 2020-03-24, § 37 
Barn- och utbildningsnämnden 2020-03-26, § 46 
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Bygglovsnämnden 2020-03-26, § 107 
Kultur-, fritids- och tekniknämnden 2020-04-27, § 61 
Lokal nämnd Falkenberg, 2020-05-06 
Lokal nämnd Falkenberg, 2020-04-15 
Kommunala pensionärsrådet 2020-09-04 
 
Yrkande 
Per Svensson (S) yrkar att det ska tillföras i arbetsordningen att en ledamot 
samt en ersättare ska utses till kommunala pensionärsrådet från kultur-, 
fritids- och tekniknämnden. Vidare yrkar Per Svensson (S) att tydliggöra i 
arbetsordningen att arvode ska utgå till samtliga ledamöter i kommunala 
pensionärsrådet. 

Göran Janko (M) yrkar att beslutsunderlaget ska kompletteras med en 
ekonomisk beskrivning av föreslagna förändringar, till kommunstyrelsens 
behandling av ärendet. 
 
Propositionsordning 
Ordföranden ställer först proposition på kommunstyrelseförvaltningens 
förslag mot Per Svenssons (S) ändringsyrkanden och finner att 
arbetsutskottet beslutar i enlighet med Per Svenssons (S) yrkanden.  
  
Därefter ställer ordföranden proposition på Göran Jankos (M) 
tilläggsyrkande mot avslag och finner att arbetsutskottet beslutar i enlighet 
med Göran Jankos (M) yrkande. 
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§ 14 

Markanvisningsavtal, Kärreberg 3:159, KS 2021/47 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen tillstyrka kommunfullmäktige 
besluta 
1. Godkänna markanvisningsavtal nr 262 gällande fastigheten Kärreberg 

3:159. 
 

2. Godkänna att fastigheten Kärreberg 3:159 inte fördelas och säljs via den 
kommunala tomtkön. 

Beskrivning av ärendet 
PE-Fastigheter Landsbygd AB har inkommit med förfrågan om att bygga 
tvåbostadshus på kommunens tomter i Vessigebro. 

Motivering av beslut 
Kärreberg 3:159 berörs av detaljplan för Kärreberg 3:2 m.fl. som vann laga 
kraft 1983-08-22. Detaljplanen medger byggnation av friliggande 
bostadshus. Huvudbyggnaden får endast inrymma en bostad och man får 
inte inreda gårdsbyggnad som bostad. 

Inom området finns två fastigheter som är bebyggda med radhus 
innehållandes tre lägenheter vardera. Radhusen uppfördes år 1989. Då man 
redan gett tillstånd att uppföra mer än en bostad per tomt på intilliggande 
tomter samt att tomterna varit till salu under en lång tid, vill PE-Fastigheter 
AB pröva möjligheten att bebygga fastigheten Kärreberg 3:159 med 
tvåbostadshus. PE-fastigheter har tidigare blivit tilldelad fastigheterna 
Kärreberg 3:147 och 3:148. Vilket innebär att de kommer att bebygga tre 
tomter i Vessigebro med tvåbostadshus. 

Mark- och exploateringsavdelningen har upprättat förslag till 
markanvisningsavtal. Avtalet gäller för en tid om två år och innebär att 
exploatören har rätt att köpa fastigheten Kärreberg 3:159 för en köpeskilling 
om 100 000 kr. Bygglov ska sökas i enlighet med gällande detaljplan och 
vara godkänt av kommunens bygglovsnämnd innan marköverlåtelse får ske. 
För marköverlåtelsen tecknas separat köpekontrakt. 
Ekonomi 
Tecknande av markanvisningsavtal påverkar inte kommunens ekonomi. Vid 
tecknande av efterföljande köpekontrakt erhåller kommunen en köpeskilling 
om 100 000 kr. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag, 2021-01-25 
Markanvisningsavtal nr 262, 2020-12-03 
Översiktskarta 
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Falkenbergs kommun    
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-02-02 
 

 
 
Utdragsbestyrkande 

2 (2)

Yrkande 
Björn Jönsson (S) och Anneli Andelén (C) yrkar bifall till 
kommunstyrelseförvaltningens förslag.
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Falkenbergs kommun    
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-02-02 
 

 
 
Utdragsbestyrkande 

1 (2)

§ 15 

Svar på remiss Inbjudan till samråd Kattegatt Syd, 
KS 2021/21 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
1. Översända tjänsteskrivelsen till Vattenfall som Falkenbergs kommuns 

svar på remissen. 

Beskrivning av ärendet 
Vattenfall planerar att ansöka om nödvändiga tillstånd för anläggande och 
drift av en havsbaserad vindkraftspark cirka 25 km utanför Falkenberg. 
Tillstånd planeras att sökas för upp till 80 vindkraftverk och en maximal 
totalhöjd på 350 m. Den planerade vindkraftparken ligger i Sveriges 
ekonomiska zon och har fått namnet Kattegatt Syd. Landfäste och 
markkabelkorridor planeras i anslutning till eller på Väröhalvön, ett flertal 
alternativ utreds för närvarande. Kattegatt Syd kommer ha potential att 
producera 4,7 TWh per år vilket i nuläget motsvarar ca 2,5–3 % av Sveriges 
totala elproduktion. 

Den närmsta bebyggelsen till vindparksområdet ligger på den danska ön 
Anholt som är belägen ca 17 km väster om Kattegatt syd. På den svenska 
sidan är närmsta landpunkt samhället Glommen, ca 20 km österut. 
Falkenberg ligger ca 25 km bort från parkområdet. En analys av påverkan 
på landskapsbilden kommer att presenteras i kommande 
miljökonsekvensbeskrivning. 

Motivering av beslut 
Samrådet är ett s.k. avgränsningssamråd enligt 6 kap. miljöbalken. Inom 
ramen för samrådet är det möjligt att lämna synpunkter på verksamhetens 
lokalisering, omfattning och utformning, de miljöeffekter som verksamheten 
kan antas medföra samt innehåll och utformning av kommande 
miljökonsekvensbeskrivningar. Samrådet avser vindkraftparken som helhet, 
inklusive sjökablar, landfästen och nedgrävda markkablar som behövs för 
att överföra den producerade elen till transmissionsnätet på land. 

Kommunstyrelseförvaltningen anger i tjänsteskrivelse daterad 2021-01-26 
följande synpunkter: Utöver fotomontage över hur verken kommer att 
uppfattas från land i den kommande miljökonsekvensbeskrivningen krävs 
även animeringar. Det är viktigt att dessa montage och animeringar även 
redovisar kumulativa effekter i form av vindkraftparkerna Kattegatt offshore 
och Anholts park. Falkenberg efterfrågar även visualiseringar nattetid för att 
kunna få en uppfattning om hur hinderbelysningen uppfattas på natten. 
Falkenbergs kommun önskar vidare påpeka behovet av att i 
miljökonsekvensbeskrivningen utreda hur yrkesfisket kan komma att 
påverkas av en etablering av vindkraftpark. 
Synpunkterna föreslås översändas till Vattenfall som Falkenbergs kommuns 
svar på remissen. 
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Falkenbergs kommun    
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-02-02 
 

 
 
Utdragsbestyrkande 

2 (2)

Ekonomi 
Beslutet kommer inte att påverka kommunens ekonomi. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag, 2020-01-26 
Kommunstyrelseförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2021-01-26 
Samrådsunderlag 
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Falkenbergs kommun    
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-02-02 
 

 
 
Utdragsbestyrkande 

1 (1)

§ 16 

Information- Kommun- och regionledningsforum, 
KS 2021/3 

Beslut 
Arbetsutskottet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet. 

Beskrivning av ärendet 
Information om kommande sammanträde med kommun- och 
regionledningsforum.

17



Falkenbergs kommun    
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-02-02 
 

 
 
Utdragsbestyrkande 

1 (1)

§ 17 

Information- Coronasituationen, KS 2021/3 

Beslut 
Arbetsutskottet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet. 

Beskrivning av ärendet 
Information om pågående situation med coronaviruset i Falkenbergs 
kommun. 

18


	Protokoll förstasida
	Överenskommelse om Hemsjukvården i Halland 2021 - 2028
	Överenskommelse om Hemsjukvården i Halland 2021 - 2028
	Sida 1
	Sida 2


	Medborgarförslag - Förenkling av VIVAB:s regler för småföretagare på landsbygden
	Medborgarförslag - Förenkling av VIVAB:s regler för småföretagare på landsbygden
	Sida 1
	Sida 2


	Antagande av organisation och arbetsformer för kommunala funktionsrättsrådet
	Antagande av organisation och arbetsformer för kommunala funktionsrättsrådet
	Sida 1
	Sida 2


	Antagande av organisation och arbetsformer för kommunala pensionärsrådet
	Antagande av organisation och arbetsformer för kommunala pensionärsrådet
	Sida 1
	Sida 2
	Sida 3


	Markanvisningsavtal, Kärreberg 3:159
	Markanvisningsavtal, Kärreberg 3:159
	Sida 1
	Sida 2


	Svar på remiss Inbjudan till samråd Kattegatt Syd
	Svar på remiss Inbjudan till samråd Kattegatt Syd
	Sida 1
	Sida 2


	Information- Kommun-och regionledningsforum
	Information- Kommun- och regionledningsforum

	Information-Coronasituationen
	Information- Coronasituationen


